
 

 

 

 

 

 

ЗАЈЕДНИЦА ДРЖАВНИХ ПРВНИХ ФАКУЛТЕТА ТРАЖИ ДА СЕ ПРОПИШУ НОВИ УСЛОВИ РАДА 

 

 
  

ДОКТОР САМО УЗ ЛИЦЕНЦУ 

 

 

ДРЖАВА треба да преузме одговорност за образовање кадрова у области права, медицини и педагогији, 

сматрају представници Конференције заједнице државних правних факултета Србије, уз објашњење да 

је реч о делатностима од посебног јавног интереса. 

 

- Влада треба да пропише посебне услове за рад високошколских установа које изводе студијске 

програме из ових области - захтева ова заједнице. - Испуњеност услова би утврђивало Министарство 

просвете, али уз сагласност министарстава здравља и правде. На основу тога треба да се даје лиценца за 

рад. 

 

Ректор БУ и председник Конференције универзитета Србије проф. др Бранко Ковачевић слаже се са 

закључком Конференције заједнице државних факултета Србије и најављује да ће се та иницијатива 

наћи на дневном реду КОНУС и Сената БУ. 

 

- Врло је важно ко лечи, ко суди, ко образује вашу децу, ко ради у државним службама - каже 

Ковачевић. - У овом тренутку не постоји контрола да ли се наставни планови поштују и ко предаје тим 

студентима. Држава је дужна да штити квалитет тих диплома, јер новац није услов да би неко постао 

стручњак. 

 

Ковачевић истиче да са појединих факултета долазе студенти који желе да се пребаце на неки од 

установа БУ. Али, када виде шта су учили до тада, схвате да треба да крену од почетка.  

 

 

СВИМА ИСТО 

 

ПОДРЖАВАМ идеју која је потекла од државних правних факултета, али под условом да се исти 

услови важе и за државне и за приватне факултете - каже проф. др Мића Јовановић, ректор 

Универзитета "Мегатренд". - Иако су по закону сви факултети изједначени, државни имају премоћ у 

односу на приватне. 
 


